



Ref: FSC/34/2023
Date: February 23, 2023

الرقم : خ م / ٣٤ / ٢٠٢٣ م
التاريخ : ٢٣ فبراير ٢٠٢٣ م

After compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject: Board of Directors
resolutions' disclosure**

الموضوع : قرارات مجلس الإدارة

The board of Directors of Financial Services Co. (S.A.O.G), Passed the following decisions at its meeting held on Thursday, 23 February 2023:-

أصدر مجلس إدارة شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع) القرارات التالية في إجتماعه المنعقد يوم الخميس الموافق ٢٣ فبراير ٢٠٢٣ م :-

1- Approved the Audited Financial Statements, Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report for year ended 31 December 2022 and recommended these report for shareholders' approval in the forthcoming Annual General Meeting (AGM) 21 March 2023.

١- المصادقة على القوائم المالية المدققة وتقرير مجلس الإدارة، وتقرير حوكمة الشركات ، وتقرير التحليل ومناقشات الإدارة التنفيذية ، وتقرير مدققي الحسابات للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ م وأوصى المجلس بأن تعرض هذه التقارير لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية بتاريخ ٢١/٣/٢٠٢٣ م .

2- The full Financial will be Uploaded in MSX website shortly,

٢- قريبا سيتم تحميل البيانات المالية الكاملة في موقع بورصة مسقط.

**Salim Aqil Ahmed Al-Hadi
General Manager**

**سالم بن عقيل بن أحمد الهادي
المدير العام**



شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع)

FINANCIAL SERVICES CO. (S.A.O.G)

ص.ب. ٢٧٧٧، الرمز البريدي ١١٢ روي
سلطنة عمان

P.O.Box 2777 - P.C. 112, Ruwi
Sultanate of Oman

هاتف: +٩٦٨ ٢٤٨٢٥٦٠٠ | فاكس: +٩٦٨ ٢٤٨١٧٢٠٠

T: +968 24825600 | F: +968 24817205